
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 16/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 349/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του 4ου θέματος 
«Έγκριση ή μη της υπ’ αριθ. 142/2013 απόφασης του Ν.Π. με την 
επωνυμία «Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας, Αλληλεγγύης, 
Αθλητισμού, Παιδείας & Προσχολικής Αγωγής», για «Έγκριση 
σχεδίου σύμβασης για παραχώρηση για χρήση του Δημοτικού 
Σταδίου Βέροιας στην ομάδα ΒΕΡΟΙΑ Π.Α.Ε. και καταγγελία του 
ιδιωτικού συμφωνητικού που είχε υπογραφεί με την ΑΚΑΔΗΜΙΑ 
ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ στις 20-2-2003». 

 
         Σήμερα 1 Ιουλίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 27-6-
2013 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Θ. Θεοδωρίδης, 2)Γ. Μιχαηλίδης, 3)Α. Λαζαρίδης, 
4)Ν.Τσιαμήτρος, 5)Ε. Αρχοντάκη, 6)Π. Παυλίδης, 
7)Τ.Χατζηαθανασίου, 8)Λ. Πουλασουχίδης, 9)Κ. Βοργιαζίδης, 
10)Ν. Μωυσιάδης, 11)Χ. Κούτρας, 12)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
13)Χ. Γαϊτάνου, 14)Α. Καγκελίδης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Θ.Κορωνάς, 17)Β. Παπαδόπουλος, 18)Κ. Κουτσαντάς, 
19)Κ.Κοστογλίδου, 20)Α. Βασιάδης, 21)Β. Γιαννουλάκης, 
22)Χ.Τσιούντας, 23)Κ. Παναγιωτίδης, 24)Δ. Γκέκα, 
25)Α.Παπαδόπουλος, 26)Ι. Σοφρόνωφ, 27)Γ. Μελιόπουλος, 
28)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, 
Β.Σταυροπούλου, Θ. Αγγελίνας, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Κ. Συμεωνίδης, 
Γ.Κάκαρης, Λ. Τσαβδαρίδης, 
Α.Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, 
Ε.Γουναράς, Γ. Σουμπέκας, 
Σ.Κουμτσίδης, 

     Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                       Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                            Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Ασλάνογλου, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. 
Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. 
Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. 
Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξη συζήτηση αποχώρησε ο κ.Λ.Πουλασουχίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 349/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Ν.Μωυσιάδης, 
Ι.Αγγέλογλου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 351/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Ι.Αγγέλογλου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 352/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 353/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 354/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, Α.Παπαδόπουλος, 
Β.Παπαδόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 24ου τακτικού θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, 
Θ.Θεοδωρίδης, Β.Παπαδόπουλος, Α.Βασιάδης και αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 356/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Τσιούντας, Κ.Κοστογλίδου, 
Κ.Παναγιωτίδης, Α.Καγκελίδης, Π.Παυλίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 357/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, 
Θ.Θεοδωρίδης, Ν.Μωυσιάδης, Ν.Τσιαμήτρος και προσήλθε ο κ.Α.Καγκελίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 359/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Κ.Παναγιωτίδης. 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 

υπόψη του συμβουλίου το από 25-6-2013 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

 Το Διοικητικό Συμβούλιο του δημοτικού Νομικού Προσώπου με την επωνυμία 
«Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας, Αλληλεγγύης, Αθλητισμού Παιδείας  & 
Προσχολικής Αγωγής Δήμου Βέροιας με το δ.τ. «ΚΑΠΑ» με την αριθ. 142/2013 
απόφασή του για «Εγκριση σχεδίου σύμβασης για παραχώρηση για χρήση του Δημοτικού 
Σταδίου Βέροιας στην ομάδα ΒΕΡΟΙΑ Π.Α.Ε. και καταγγελία του ιδιωτικού συμφωνητικού 
που είχε υπογραφεί με την ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ στις 20-2-2003».  
………………………………………………………………………………………….. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 240 και της παρ. 3 του άρθρου 234 
του Ν. 3463/06 «κύρωση Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» για τις αποφάσεις του 
διοικητικού συμβουλίου του Δημοτικού Ν.Π. που αφορούν τον προϋπολογισμό, τον 
απολογισμό, την εκποίηση ή την ανταλλαγή ακινήτων ή την επιβάρυνσή τους με 
εμπράγματα δικαιώματα, την αποδοχή κληρονομιών και δωρεών που περιέχουν όρο, ή 
κληροδοσιών, καθώς και τη συνομολόγηση δανείων, απαιτείται προηγούμενη έγκριση του 
δημοτικού συμβουλίου.  

Οι αποφάσεις υποβάλλονται στο Γενικό Γραμματέα της Περιφέρειας, αποστέλλονται 
μέσα σε (10) δέκα ημέρες αφότου περιήλθε στο Νομικό Πρόσωπο η εγκριτική απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου.   

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Το θέμα μας αναβάλλεται μετά από παράκληση του δημοτικού 

συμβούλου Λ.Τσαβδαρίδη, ο οποίος επιθυμούσε να συμμετέχει στη συζήτηση και λήψη 
απόφασης. Θα συζητηθεί το θέμα στο αμέσως επόμενο χρονικό διάστημα και πιθανόν να 
γίνει σε έκτακτη συνεδρίαση, καθώς τα γεγονότα μας πιέζουν για λήψη απόφασης. 

Σοφρόνωφ: Θα είναι ίδια η εισήγηση και την επόμενη φορά που θα το συζητήσουμε; 
Πρόεδρος: Ναι κ.Σοφρόνωφ. Από τη στιγμή που το Προεδρείο έχει ένα εισηγητικό, 

αυτό εξακολουθεί να ισχύει, άσχετα με το τι πράττει ο Πρόεδρος του Ν.Π., που είπε ότι θα 
επαναπροσδιορίσει τη θέση του Ν.Π.  

Αυτή είναι η θέση του Προεδρείου. 
Μιχαηλίδης: Εγώ προσωπικά, δε δέχομαι ως λόγο να αναβληθεί ένα κορυφαίο και 

σοβαρό θέμα, επειδή ο κ.Τσαβδαρίδης είναι στην Αθήνα.  
Αν είναι έτσι, κάθε φορά που θα λείπω και ένα θέμα είναι ενδιαφέρον, θα ήθελα να 

αναβάλλεται και κάτι τέτοιο θα μπορούσε να ζητήσει ο καθένας από τους συναδέλφους, για 
θέματα του ενδιαφέροντός τους. 

Δεν τον δέχομαι τον όρο αυτό.  
Δήμαρχος: Μίλησε με εμένα ο κ Τσαβδαρίδης και ζήτησε να συνεισφέρει με την 

εμπειρία του ως νομικού σε αυτό το θέμα. 
Μαυροκεφαλίδης: Διαδικαστικά Πρόεδρε. Να κάνετε πιστή εφαρμογή του 

κανονισμού λειτουργίας του Δ.Σ. Δεν οφείλετε να δώσετε εξηγήσεις εσείς ή η Δήμαρχος, 
όταν ένα θέμα αποσύρεται ή αναβάλλεται. 

Έχετε τη διακριτική ευχέρεια να αποσύρετε ή να αναβάλλετε οποιοδήποτε θέμα. 
Πρόεδρος: Το θέμα αναβάλλεται και θα συζητηθεί ως έχει σήμερα. Δεν αλλάζει 

τίποτε σε αυτό. Αυτή είναι η θέση του Προεδρείου. 
Μιχαηλίδης: Πρόεδρε, εγώ σχολίασα απλώς το λόγο της αναβολής. Είναι όμως θέμα 

σοβαρό. Αν στην επόμενη έκτακτη συνεδρίαση δεν υπάρχει απαρτία, μπορείτε να μας πείτε 
τι θα γίνει με το γήπεδο, στο οποίο πρέπει να γίνουν εργασίες συντήρησης, για να παίξει 
ποδόσφαιρο η ομάδα; Μπορεί να μας εξασφαλίσει κανείς ότι θα έχουμε απαρτία στην 
επόμενη συνεδρίαση; 

Αν ναι, τότε μπορούμε να προχωρήσουμε στην αναβολή του θέματος. 
Σοφρόνωφ: Νομίζω ότι επιλεκτική μεταχείριση από ένα τέτοιο πολιτικό όργανο δεν 

επιτρέπεται. 
Εμείς με έκπληξη ακούσαμε το λόγο που αναφέρατε. Θέτουμε το θέμα στην κρίση 

του Δ.Σ. Είναι θέμα της ημερήσιας διάταξης και πρέπει να συζητηθεί, αφού το εισηγητικό 
δεν αλλάζει. 



Ο κ.Τσαβδαρίδης είναι εδώ ως επικεφαλής Δημοτικής Παράταξης κι όχι ως νομικός 
σύμβουλος του Δήμου.  

Παυλίδης: Το Δ/κό Συμβούλιο του Ν.Π. έβγαλε απόφαση, βάσει γνωμοδότησης 
νομικού συμβούλου. 

Η απόφαση πρωτοκολλήθηκε στο Δ.Βέροιας στις 21/6/2013. Από εκείνη την 
ημερομηνία μέχρι σήμερα υπήρχε όλο το χρονικό περιθώριο σε πολλούς νομικούς 
συμβούλους και σε όποιον ήθελα να καταθέσει προτάσεις, να το κάνει. 

Λίγες ώρες πριν τη συνεδρίαση του Δ.Σ., εμφανίζεται μια άλλη γνωμοδότηση του 
νομικού συμβούλου του Δ.Βέροιας. Εμείς δε μπορούμε να μπούμε στο «παιχνίδι» των 
νομικών, με διαφορετικές απόψεις, ούτε να τρέχουμε αύριο και να απολογούμαστε στον 
καθένα. Όλοι αυτοί που δε συνεισέφεραν νωρίτερα, γιατί δε μπορούσαν και εμφανίζονται 
ξαφνικά και κάνουν άλλες γνωμοδοτήσεις… 

Δεν ισχύει η απόφασή μας και θα επανεξετάσουμε τις θέσεις μας ως Ν.Π., διότι 
εμείς εμπιστευτήκαμε κάποιους νομικούς που μας λέγανε κάποια πράγματα άλλα. Εμείς 
μπορεί να αλλάξουμε τη στάση μας.  

Εμείς είπαμε για παραχώρηση για να πάρουμε 10-15 πράγματα. Ας έρθει η 
δημοπρασία για να δούμε ποιος και τι θα πάρει.  

Θα μπλέξουμε εμείς σε τέτοια σκηνικά, όταν οι νομικοί σύμβουλοι δε μπορούν αν 
συνεννοηθούν μεταξύ τους ή αν δε θέλουν να προσφέρουν νομικές υπηρεσίες και κάνουν 
άλλα πράγματα; Να αποσυρθεί κι ο καθένας να πάρει την ευθύνη που του αναλογεί. 

Δήμαρχος: Ζητώ την αναβολή του θέματος Πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την αναβολή του θέματος; 
Μέλη: Ναι. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 25-6-2013 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 142/2013 απόφαση του Ν.Π. «Κ.Κ.Π.Α.Α.Π.&Π.Α.» 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν.3852/2010 (πρόγραμμα Καλλικράτης) και των 
άρθρων 96, 234 και 240 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 4ου θέματος «Έγκριση ή μη της 

υπ’ αριθ. 142/2013 απόφασης του Ν.Π. με την επωνυμία «Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας, 
Αλληλεγγύης, Αθλητισμού, Παιδείας & Προσχολικής Αγωγής», για «Έγκριση σχεδίου 
σύμβασης για παραχώρηση για χρήση του Δημοτικού Σταδίου Βέροιας στην ομάδα 
ΒΕΡΟΙΑ Π.Α.Ε. και καταγγελία του ιδιωτικού συμφωνητικού που είχε υπογραφεί με την 
ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ στις 20-2-2003». 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  349 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ε. Αρχοντάκη  Ι. Λιάτσιου  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-07-2013 

O Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΑΥΡΟΚΕΦΑΛΙΔΗΣ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 
 
 
 


